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Interpellasjon til kommunestyret 14/9

Skuleplassen på ungdomsskulen er ikkje eit fint syn. Her bør det gjerast 
noko umiddelbart. Elevane skal trivast i sine omgjevelsar.

Forslag til vedtak: Til kommunestyremøtet 19. oktober kjem rådmann med sak 
og kostnadsoverslag der det er utgreidd kva som må gjerast med rydding av 
området, og ein plan for opprusting. Elevane vert gjeven mulighet til å 
koma med innspel til kva dei ynskjer.
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